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COMMISSIE RUIMTELIJKE ORDENING & WONEN 
Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: mw. J. Kalk.
Griffier: B.J. Smeulders. 
fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: J.E.M.G. Göbbels; en J.R. Verheij; VVD: . 
H.M.G.J. van de Linde; GroenLinks: L. van Waarden; CDA:  E.J. Kruijswijk Jansen  ChristenUnie: T. 
Pelsma; PvdA: J.B. Oude Elferink; SP: P.H.J.R. van Rooden; Leefbaar Hilversum: mw. M.G. 
Kooloos; Hilversums Belang: --.
College: F.G.J. Voorink en A.R.C. Scheepers, wethouders.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:

- opent de vergadering en heet allen welkom

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.0)
Van de vergaderingen worden geluidsopnamen gemaakt.

3. Toezeggingen college en prioriteiten- en verplichtingenagenda (0.1)
Wethouder Scheepers:
- deelt mee dat de beeldvormende sessie over het stedenbouwkundig plan volgende week 

plaatsvindt;
- heeft de stand van zaken Bosdrift onlangs aan diverse raadsleden gegeven.

4. Vaststellen verslag vergadering commissie Ruimtelijke Ordening en Wonen d.d. 
4 september 2019 (0.1)

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Mededelingen van en vragen aan wethouders Kastje en Voorink(0.2)
De voorzitter:
- merkt op dat de griffier nagaat waarom wethouder Kastje afwezig is.

Vragen van GroenLinks aan wethouder Voorink over ontwikkeling Heuvellaan 50
Omwonenden van de Heuvellaan 50 (voorheen VARA/SONY kantoor) maken zich zorgen over een 
op handen zijn de ontwikkeling op dit perceel. Zij beleven de communicatie van de ontwikkelaar als 
onduidelijk en niet open. Voor participatie lijkt geen ruimte te zijn. Ook de gemeente geeft op vragen 
van deze omwonenden geen informatie over de voorgenomen ontwikkeling, maar verschuilt zich 
achter procedurele antwoorden. Ondertussen zijn er wel bomen gekapt zonder velvergunning, waarvan 
een aantal vergunningplichtig zouden zijn geweest.
GroenLinks heeft de volgende vragen: 
1. Wat is de visie van de gemeente op de ontwikkeling van dit perceel? 
2. Welke voorwaarden stelt de gemeente aan de ontwikkeling van het perceel? 
3. Heeft de wethouder controle uitgevoerd op de melding van illegale kapwerkzaamheden en wat 

waren zijn bevindingen? 
4. Wat zijn de vervolgstappen tegen de eventueel geconstateerde illegale kap? 
5. Welke plannen had de vorige eigenaar met het perceel en waarom konden die niet worden 

gerealiseerd? 
6. Welke plannen heeft de huidige eigenaar met het terrein en wat is hierop de reactie namens het 

college /wethouder geweest? 
7. Kan de wethouder er bij de ontwikkelaar op aandringen dat hij beter gaat communiceren met 

omwonenden?
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Wethouder Voorink:
- hecht aan het behoud van werklocaties vanwege de grote vraag daarnaar en zet in op een mix 

van wonen en werken;
- meent dat het pand een aantrekkelijke werklocatie kan worden, gezien de aanwezigheid van 

andere werklocaties in de nabijheid;
- deelt mee dat de voorwaarde is dat parkeren op eigen terrein wordt opgelost;
- stelt dat geen sprake is van illegale kapwerkzaamheden; afgelopen winter is wel een groot stuk 

uit een boom gewaaid; ook zijn werkzaamheden verricht; in maart zijn bij gemeentelijke 
inspectie geen onregelmatigheden aangetroffen;

- heeft om zeker te weten alsnog om een inspectie over illegale kap van een onafhankelijk 
adviseur gevraagd;

- antwoordt dat de huidige eigenaar een mix van plan is van wonen en werken; plannen 
bevinden zich nog in een initiatieffase en uitgewerkte plannen worden voorgelegd aan 
gemeentelijke ambtenaren;

- constateert een grote informatiebehoefte; vanuit de gemeente is best wel wat gecommuniceerd 
en ook wel vanuit de initiatiefnemer; het advies van de initiatiefnemer is de buurt te betrekken 
en de gemeente zal daarbij betrokken worden; ook is contact geweest met de wijkvereniging

- komt bij eventuele bestemmingsplanwijziging naar de raad.

6. Vooruit- en terugblik regionale aangelegenheden (0.12)
Wethouder Voorink:
- staat stil dat binnen de Regionale Samenwerkings Agenda men wil komen tot een Regionale 

omgevingsvisie; nu bevindt men zich in de fase om zich te verdiepen in onderwerpen;
- zet voor de hoofdthema’s wonen, werken, mobiliteit en duurzaamheid in op een verregaande 

regionale omgevingsvisie, tegelijkertijd komt men daarbij aan de autonomie van 
gemeenteraden;

- is opgedragen om een lokale omgevingsvisie in 2021 vast te laten stellen;
- wil grensoverschrijdende zaken voor vaststelling van de lokale omgevingsvisie afspreken, 

waarover verschillend wordt gedacht; die inzet wil hij met de commissie bespreken.

7. Mededelingen van en vragen aan wethouder Scheepers (0.17)
Wethouder Scheepers:
- kondigt de komende week extra rekken aan bij de deze week geopende fietsenstalling bij het 

Station; dat betekent dat er aan het einde van de maand in het hele stationsgebied voldoende 
rekken zullen zijn, ook aan de oostkant;

- zal dan ook gaan handhaven na een eerste maand waarschuwen, ook op het Oosterspoorplein.

Leefbaar Hilversum:
- lijkt de onlangs aangereden oude fietsster in de stationstunnel een signaal om aan beide kanten 

van de tunnel een waarschuwingsbord te plaatsen.

De voorzitter:
- begrijpt dat op dit punt nog wordt teruggekomen en dat de wethouder zal informeren hoe het 

met mevrouw gaat.

8. Vooruit- en terugblik regionale aangelegenheden (0.20)
Geen opmerkingen.

9. Besluit algemeen belang fietsenstalling Zeedijk (0.20)
Woordvoerders
fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: J.R. Verheij; VVD: mw. H.M.G.J. van de 
Linde; GroenLinks L. van Waarden; CDA: E.J. Kruijswijk Jansen; ChristenUnie: T. Pelsma; PvdA: 
J.B. Oude Elferink; SP: P.H.J.R. van Rooden; Leefbaar Hilversum: mw. M.G. Kooloos; Hilversums 
Belang: mw. W.G.M. van der Tol.
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College: A.R.C. Scheepers, wethouder.
Ambtelijke ondersteuning: M. Koolhaas.

De voorzitter:
- deelt mee dat de commissie wordt gevraagd de gemeenteraad te adviseren de volgende 

economische activiteiten vast te stellen als activiteiten die plaatsvinden in het algemene 
belang, als bedoeld in artikel 25h, vijfde en zesde lid van de Mededingingswet:
a. het stallen van (elektrische) voertuigen, zonder verbrandingsmotor, in fietsenstalling 

Zeedijk;
b. aanverwante services, die samenhangen met de fietsenstalling.

Hart voor Hilversum:
- vindt dat activiteiten in de nieuwe fietsenstalling aan de Zeedijk in het algemeen belang 

plaatsvinden;
- vraagt zich af of de NS al heeft gereageerd op de vraag of de stalling niet concurreert met de 

eigen stalling bij het NS-station;
- informeert of in Hilversum nog niet meer fietsenstallingen worden uitgebaat waarvan de 

eigenaren zich bij operationalisering van de fietsenstalling aan de Zeedijk mogelijk in hun 
belangen geschaad achten, zodat zij zich tegen dit besluit kunnen bezwaren en zich daartegen 
ook kunnen beroepen.

De PvdA:
- complimenteert de wethouder dat het redelijk vlot is gelukt de voorziening te realiseren;
- informeert naar de toegankelijkheid van de stalling;
- is benieuwd naar de tarieven en begreep dat de eerste 24 uur gratis is, waarna een tarief van 

€ 1,25 per dag geldt;
- vraagt aandacht voor communicatie en zag dat bezoekers van Basic Fit af en toe wat 

problematisch gedrag vertonen als het gaat om het stallen van hun fiets.

Leefbaar Hilversum:
- is blij met de komst van de toekomstbestendige fietsenstalling en dat de kosten laagdrempelig 

zijn;
- vindt het van belang dat de fietsenstalling daar is;
- valt het op dat nog ontzettend veel fietsen op de Zeedijk en in de Kerkstraat staan en stelt dat 

goede handhaving van belang is;
- wil weten wat er gebeurt als fietsen in de kelder blijven staan;
- is benieuwd of voor een bakfiets hetzelfde tarief geldt als voor een gewone fiets.

Het CDA:
- sluit zich aan bij de gemaakte complimenten en de vragen van Hart voor Hilversum;
- informeert of er ook een evaluatie zal plaatsvinden en wanneer dat gebeurt.

De SP:
- is het zeer eens met het algemeen belang;
- vindt een extra argument van de stalling dat die mensen stimuleert om de fiets te nemen en 

duurzaam is;
- vraagt wat er uit de schouw over toegankelijkheid hedenochtend is gekomen en of de 

commissie een rapportage daarvan krijgt;
- informeert naar een goede regeling voor mindervalide mensen voor een ontheffing voor 

fietsparkeren en vraagt op welke termijn die regeling komt.

De ChristenUnie:
- is ontzettend blij en tevreden met de fietsenstalling;
- informeert naar de exploitatie en beheer in de toekomst in relatie tot de exploitatiekosten.
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De VVD:
- benoemt dat de stalling nog meer zal bijdragen aan de gastvrijheid in het centrum;
- sluit zich aan bij de gestelde vragen.

Wethouder Scheepers:
- zegt dank voor de complimenten en kondigt aan dat de fietsenstalling op 2 november officieel 

geopend zal worden voor welke opening de commissieleden uitgenodigd zijn;
- antwoordt dat de NS heeft aangegeven geen bezwaar te hebben tegen de gratis fietsenstalling 

aan de Zeedijk; er zijn geen andere vergelijkbare stallingen in het centrum;
- laat weten dat de stalling over twee liften en een roltrap beschikt; bij de schouw hedenmiddag 

is de lift getest en die is goed toegankelijk voor rolstoelers, scootmobielen en fietsen; er is 
gekeken naar het invalidentoilet; kleine verbeterpuntjes worden meegenomen; als de helling te 
steil blijkt is het mogelijk om met de lift te gaan;

- beaamt dat de stalling de eerste 24 uur gratis is en ook in een groot deel van het centrum 
gehandhaafd blijft worden; 

- kondigt een publiciteitscampagne over de stalling aan gecombineerd met handhaving;
- merkt op dat voor diverse soorten fietsen hetzelfde tarief geldt; voor bakfietsen is er een aparte 

zone;
- brengt naar voren dat fietsen die niet worden opgehaald apart worden gehouden en uiteindelijk 

naar het depot gaan, waar ze opgehaald kunnen worden; de maximale stallingstermijn is 28 
dagen; daarna gaan fietsen maximaal drie maanden naar het depot, waar ze voor € 15,- plus 
stallingskosten op te halen zijn;

- heeft de stalling voor een aantal jaren gehuurd en heeft de intentie om na een jaar te evalueren, 
welke evaluatie met de commissie zal worden gedeeld;

- is het ermee eens dat fietsen gezond en duurzaam is;
- denkt bij ontheffingen voor mensen met een fysieke beperking aan het mogen fietsen in het 

voetgangersgebied; mensen kunnen ook een rollator lenen bij de fietsenstalling; in het najaar 
komt het college met een uitwerking; met de benodigde aanpassing van de APV naar de 
commissie toe;

- zegt dat de kosten voor de fietsenstalling uit de huur en de kosten voor exploitant bestaan; 
beide elementen omvatten € 375.000,- die structureel in de begroting zijn opgenomen; bij de 
evaluatie beziet hij of de exploitatie goed gaat.

Advisering aan de raad
Alle fracties gaan akkoord met doorgeleiding van het voorstel naar de raad zonder debat.

10. Resultaten onderzoek Oost-Centrum (0.36)
Woordvoerders
fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: J.E.M.G. Göbbels; VVD: H.M.G.J. van de 
Linde; GroenLinks: L. van Waarden; CDA: ; E.J. Kruijswijk Jansen; ChristenUnie: T. Pelsma; PvdA: 
J.B. Oude Elferink; SP: P.H.J.R. van Rooden; Leefbaar Hilversum: mw. M.G. Kooloos; Hilversums 
Belang: H.P. Blok.
College: A.R.C. Scheepers, wethouder.

Insprekers
De heer Weening (bewonersvereniging Oosterspoorplein en omgeving):
- merkt op dat Movaris en bewoners hebben bijgedragen aan het onderzoek en complimenteert 

alle betrokkenen daarmee;
- spreekt zijn waardering uit voor de inzet en open houding van wethouder Scheepers en de 

nauwe samenwerking die daarop volgde;
- spreekt de wens uit dat de ingeslagen weg tussen gemeente en bewoners ook in het 

vervolgtraject zal worden vervolgd.

De heer Koelemaij (bewonersvereniging Oosterspoorplein en omgeving)
- is blij met de komst van de tweede klankbordgroep en staat achter het goede rapport;
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- denkt dat Movaris het onderzoeksrapport naar de samenhang tussen alle verschillende 
projecten goed heeft verwoord;

- betreurt het nog niet klaar zijn van het Arcadisrapport van ProRail;
- ziet in de rapporten de adviseringslijn naar het totale traject te kijken en niet naar individuele 

projecten;
- raadt aan haast te maken met de Kleine Spoorbomen;
- dringt aan Hilversumbreed te kijken; het afsluiten van spoorwegovergangen heeft invloed op 

de Johannes Geradtsweg en het aanpassen van het fietstunneltje is niet de oplossing; men zou 
echt naar de Erfgooiersroute en een breder verhaal moeten blijven kijken;

- adviseert een integrale aanpak neer te zetten;
- geeft complimenten voor de samenwerking.

De ChristenUnie:
- vraagt wat de heer Koelemaij verstaat onder integraal denken bij de Erfgooiersstraat.

De SP:
- vraagt of de insprekers een mening hebben over een verdiept Stationsplein en een 

doorverbinding over de Amersfoortseweg naar de Liebergerweg.

Het CDA:
- vraagt of de heer Koelemaij het eens is met de vertaling van het college van de zeven 

aanbevelingen in het rapport en die in het raadsvoorstel staan.

De PvdA:
- complimenteert de insprekers met hun inzet;
- vraagt hoe de insprekers denken over de integrale aanpak van het college.

Hart voor Hilversum:
- dankt de insprekers voor hun inzet in de afgelopen jaren;
- vraagt in hoeverre de heer Koelemaij nog een rol voor de bewoners ziet.

De heer Weening:
- stelt dat de aanbeveling van Movaris voor de pleinen een suggestie is, omdat die in eigendom 

van de NS zijn; bewoners lijkt die suggestie goed als men die combineert met een verbrede 
onderdoorgang onder het Station, zoals die er ook in Eindhoven is met winkeltjes aan de 
zijkanten;

- ziet de spiegeling van het Oosterspoorplein naar de voorkant zitten, maar dat zal consequenties 
hebben voor het Zevenstraatjesmodel; of dat kan doorgaan zal nog besproken moeten worden.

De heer Koelemaij:
- wil structurele oplossingen, omdat aanpassingen op een punt gevolgen hebben voor andere 

punten; een belangrijk punt is niet meer autoverkeer door het centrum te faciliteren; dat 
betekent dat de huidige ring drukker wordt, wat niet kan, zodat een oplossing verder naar 
buiten toe nodig is;

- hoorde wat betreft het Spoorplein en de Liebergerweg perfecte aanbevelingen van Movaris; 
het zijn suggesties en de technische haalbaarheid is niet onderzocht; bezien kan worden hoe de 
voor- en achterkant van het Station met elkaar te verbinden zijn;

- is blij met de mogelijkheid om panden bij het Oosterspoorplein op te kopen;
- wil beide kanten van het spoor gelijkwaardig maken en bij het centrum betrekken;
- begrijpt dat een aantal van de zeven aanbevelingen al is opgepakt en vindt het fijn dat de 

gemeente zo voortvarend is; wel zijn het zeven losse aanbevelingen en men zou volgens 
Movaris naar de integrale visie op het hele gebied moeten kijken;

- vindt het raadsvoorstel een leuke eerste aanzet, maar dat is niet een integraal plan;
- staat een integraal plan voor waarbij alles wordt gepresenteerd in plaats van snippers;
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- blijft als bewoner op de details letten en vindt het fijn om achter een project ook een punt te 
kunnen zetten.

Eerste termijn commissie
Hart voor Hilversum:
- stelt vast dat sprake is van een gedegen, onafhankelijk en integraal onderzoek van Movaris 

naar de fysieke, ruimtelijke en sociale verbinding van Oost met het Centrum, dat op verzoek 
van betrokken bewoners heeft plaatsgevonden;

- heeft een integraal onderzoek altijd omarmd;
- complimenteert de wethouder en vertegenwoordigers van bewoners met het gaandeweg elkaar 

beter leren vinden met als resultaat en onderzoeksverslag waarmee de gemeente in 
vervolgstappen nu verder uit de voeten moet;

- roept de wethouder op bewonersvertegenwoordigers bij vervolgstappen waar mogelijk actief 
mee te blijven nemen en ook aandacht te houden voor nieuwe mogelijkheden van 
inwonersparticipatie als blijkt dat voorgestane maatregelen andere delen van Hilversum, in het 
bijzonder Noordoost, kunnen raken; alles ter verkrijging van draagvlak bij inwoners en met 
het oog op het benutten van denkkracht van bewoners bij het oplossen van mogelijke 
voorzienbare knelpunten;

- spreekt haar vertrouwen in de wethouder uit bij de verdere invulling van de gedane 
aanbevelingen uit het rapport en bij het nemen van de noodzakelijke vervolgstappen; de SP 
vraagt wat Hart voor Hilversum vindt van de reactie van het college; Hart voor Hilversum 
ziet dat het college met bepaalde aanbevelingen al druk bezig is en ziet vanuit het college een 
consistent verhaal, wat haar vertrouwen voor de toekomst geeft.

GroenLinks:
- ziet een prima onderzoek voorliggen, waar geen onverwachte conclusies uit voortkomen;
- constateert ook losse eindjes en patstellingen; een deel van de planvorming is met de rug naar 

Oost gemaakt en tegelijkertijd geeft die een kwaliteitsimpuls voor de westkant;
- adviseert nu samen stappen vooruit te zetten, hoewel er nogal wat opgaven voorliggen;
- vindt het goed dat een supervisor is aangesteld voor de integrale stedenbouwkundige visie en 

kan niet wachten kennis te nemen van zijn bevindingen;
- vindt de groene fietsverbinding een inspirerende mogelijkheid.

D66
- is blij met het Movaris-rapport vanwege het kijken naar de verbinding tussen Centrum en 

Oost;
- kan zich vinden in de integrale en structurele aanpak en wacht nog op de Mobiliteitsvisie;
- heeft enige reservering bij het spiegelen van het plein van de oostzijde naar de centrumkant 

toe, omdat zij ook naar de praktische haalbaarheid kijkt; daarom adviseert zij daar nog een 
keer naar te kijken;

- geeft volledige steun aan verbreding van fietstunnel;
- vindt het goed dat is aangegeven in te gaan op de demografische veranderingen in Oost, meer 

hoogwaardige voorzieningen te plannen, aandacht te hebben voor de groene loper en de 
suggestie mee te nemen om eventueel te kijken naar de verbinding Liebergerweg-Oude 
Amersfoortseweg; wel is vastgelegd dat er op zich voldoende verbindingen in het gebied zijn.

De PvdA:
- is blij met het onderzoeksrapport met veel nuttige aanbevelingen en die haar visie op het 

gebied bevestigt;
- stelt vast dat het college de aanbeveling om een plan te maken voor de Spoorzone ter harte 

neemt; er is sprake van te veel postzegeldenken; 
- heeft behoefte aan een heldere visie als kader voor het toetsen van verdere ontwikkeling van 

de Spoorzone tussen de Johannes Geradtsweg en het Oosterspoorplein;
- wil een visie op de verbinding tussen pleinen;
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- meent dat het college niets doet met de aanbeveling over het voortzetten van het onderzoek 
naar de Kleine Spoorbomen;

- vraagt zich af hoe men op het idee van het Erfgooierstracé is gekomen en heeft daaraan geen 
behoefte;

- heeft niets over een parkeergarage in het stuk gevonden;
- vindt het verder onderzoeken van de verbinding Liebergerweg – Oude Amersfoortseweg 

weinig integraal denken;
- meent dat het college nadrukkelijk een integrale aanpak ontwijkt en vindt het raadsvoorstel 

een slecht idee;
- is van opvatting dat het ‘overnemen en uitwerken van aanbevelingen’ bij het kopje financiën 

en het ‘uitwerken van vervolgstappen’ in het raadsbesluit twee verschillende acties zijn;
- vindt het besluit niet consistent met het raadsvoorstel, wat in het bestuursrecht een doodzonde 

is, omdat een besluit onderbouwd gedragen moet worden.

Leefbaar Hilversum:
- vindt dat de Mobiliteitsvisie meegenomen moet worden en sprake moet zijn van een 

parapluvisie in plaats van postzegelvisie;
- vindt het vertrouwen fijn bij betrokkenen tussen Oost en Centrum;
- hamert op integraal denken;
- hoopt niet dat het Oosterspoorplein gekopieerd zal worden op het centrum, gezien het hellende 

vlak; het liefst ziet zij daar veel meer bomen.

Het CDA:
- vindt het een mooi rapport, dat laat zien dat er goede stappen in het complexe verhaal te zetten 

zijn; de samenwerking tussen gemeente en bewonersverenigingen is hartstikke goed;
- wil aanbevelingen zoveel mogelijk met bewoners uitvoeren en de lijnen met hen kort houden;
- sluit zich aan bij de oproep zaken integraal te bekijken en in samenhang met de 

Mobiliteitsvisie.

Hilversums Belang:
- complimenteert het college dat het met acht buurtvertegenwoordigers is opgetrokken, met 

respect voor elkaars input;
- constateert dat een stedenbouwkundig plan voor de Spoorzone gaat komen en vraagt wat de 

planning daarvan is en of in het najaar een verbetertraject doorstroming Buitenring in de raad 
aan de orde zal komen; hoe stelt het college zich van dat verbetertraject voor;

- vraagt hoe het college denkt het integrale overzicht denkt te krijgen en te bewaren;
- informeert naar de globale meerkosten van een goed stedenbouwkundig plan voor beide 

stationspleinen met de fysieke verbinding tussen Oost en het Centrum en een verdiept plein en 
een verbinding met de ondergrondse fietsenstalling; ook wordt naar de planning gevraagd en 
of het college de commissie op de hoogte kan houden van de resultaten van gesprekken met 
NS en ProRail;

- vraagt hoe en wanneer de besluitvorming over de Kleine Spoorbomen nu gaat verlopen;
- wil weten of de weg over de heide nu definitief van de agenda af;
- is van opvatting dat stedenbouwkundige plannen over de Spoorzone en beide kanten van het 

station zeker invloed kunnen hebben op het stedenbouwkundig plan voor het Stationsgebied; 
gevraagd wordt of het dan wel klopt dat het college daar bijna geen verstoring van de 
planvorming verwacht;

- vraagt hoe het college het oppakt als de effecten daarop wel fundamenteel zijn.

De SP:
- vindt een goed rapport voorliggen, maar had gehoopt op iets meer concrete suggesties;
- vindt de reactie van het college op de aanbevelingen tegenvallen;
- ziet een integrale blik op alle voorgestelde varianten niet in het antwoord van het college 

terugkomen;
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- wil alle mogelijkheden laten bezien, maar is niet enthousiast over de Erfgooiersvariant met 
fysieke beperkingen voor de inrichting;

- ziet wel mogelijkheden in de verdieping van het Stationsplein, maar dat zal effect hebben op 
de huidige plannen, wat in een raadsvoorstel naar voren zou moeten komen;

- vindt de verbinding bij Hunkemöller ook een aardige optie;
- verwacht van het college in het raadsvoorstel meer concrete invullingen.

De ChristenUnie:
- is tegen het vergroten van het aantal verkeersbewegingen op de Buitenring;
- wil ook naar de integraliteit laten kijken en vraagt hoe de wethouder ertegenaan kijkt als het 

verkeer op de ringen minder wordt;
- geeft complimenten voor de gang van zaken.

De VVD:
- vallen de positieve energie, de zin om met het plan aan de slag te gaan en de bereidheid om de 

aanbevelingen op te pakken en te verwerken op; de wethouder wil naar integraliteit kijken en 
werken aan de Kleine Spoorbomen, wat input is voor de Mobiliteitsvisie;

- sluit zich daaraan bij de complimenten aan alle betrokkenen in het proces en verwacht dat ook 
bij de verdere uitwerking samen zal worden opgetrokken.

Wethouder Scheepers:
- zegt dank voor de complimenten en vond de samenwerking de afgelopen maanden plezierig en 

constructief;
- is het ermee eens dat het spiegelen van beide stationspleinen ingewikkeld is, maar is daarmee 

bezig; een supervisor is zowel bij de Spoorzone als het Stationsgebied betrokken; aan de ene 
kant is er al een stedenbouwkundig plan; aan de andere zijde is er een gebiedsagenda die nog 
moet leiden tot een structuurvisie of masterplan en vervolgens tot een stedenbouwkundig plan 
en bestemmingsplan; de supervisor is gevraagd om een kansenkaart; men kan eraan denken 
bepaalde elementen van het beeldkwaliteitsplan aan beide zijden te laten terugkomen;

- merkt op dat een integrale visie vooral het verkeer raakt, wat een Mobiliteitsvisie essentieel 
maakt; hij gaat de integraliteit goed bewaken;

- wil extra snel werken aan de Kleine Spoorbomen; de beslissing daarop zal input geven aan de 
Mobiliteitsvisie;

- vindt het verlagen van de stationshal ingewikkeld en gaat het Oosterspoorplein zeker 
aanpakken; aldaar is een gemeentelijk voorkeursrecht gevestigd; het schuine plein functioneert 
nu niet en het college heeft met NS en ProRail een projectgroep Integrale Stations Aanpak 
(ISA) in het leven geroepen; de tunnelmond wil het college verbreden; een onderzoeksbureau 
gaat het vormgeven van de verbinding onder het spoor onderzoeken; het uitgangspunt is op het 
Oosterspoorplein geen ontwikkelingen onmogelijk te maken; Leefbaar Hilversum vraagt of 
ProRail binnen vijf jaar zaken gaat aanpakken; wethouder Scheepers had die zorg ook en 
heeft daarom besloten tot het samenstellen van de projectgroep ISA;

- stelt dat aanpassen van het Station geen aanpassing van het stedenbouwkundige plan hoeft te 
betekenen; zaken worden met ProRail en NS onderzocht, maar er gaan nog geen dingen 
gebeuren; aanpassing van het stedenbouwkundig plan sluit hij ook niet uit;

- weet de precieze locatie van de fietsenstalling nog niet;
- houdt vast aan het streven om het bestemmingsplan Stationsgebied in de loop van de komende 

zomer klaar te hebben;
- werkt in Oost al samen met bewoners en blijft ook met andere bewoners samenwerken;
- houdt over de onderspoorse verbinding en de Kleine Spoorbomen de raad zeer nauw op te 

hoogte;
- denkt dat het besluit over de Kleine Spoorbomen begin 2020 valt als het college de 

aanbeveling daarover van Movaris ter harte neemt om nog een keer naar de integrale 
verkeersafwikkeling te kijken; de drie varianten worden nog eens onderzocht, maar er wordt 
niet voorgesorteerd op één variant;
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- wijst op de nuance van Movaris geen nieuwe verkeersader aan te leggen voor gemotoriseerd 
verkeer bij afsluiten van de Kleine Spoorbomen;

- weet nog niets van de meerkosten van de tunnelverbreding;
- neemt het Erfgooierstracé in de Mobiliteitsvisie mee;
- betrekt parkeren bij het uitwerken van de gebiedsagenda;
- ziet geen inconsistentie tussen het raadsvoorstel en raadsbesluit zoals de PvdA aangaf en zal 

nog even naar een bepaalde zin kijken;
- erkent dat bij de Kleine Spoorbomen sprake is van een waterbedeffect en reageert dat het 

college snel aan de slag gaat met de Mobiliteitsvisie, waarbij meerdere alternatieven worden 
onderzocht.

Tweede termijn insprekers
De heer Koelemaij:
- raadt aan integraal te blijven kijken.

De heer Weening:
- wijst erop dat er een samenhang moet zijn tussen de beide stationspleinen.

Tweede termijn commissie
D66:
- vraagt of het NS-gebouw ook in het ISA-overleg ter sprake komt.

De PvdA:
- vindt het enthousiaste verhaal van de wethouder niet terug in het raadsvoorstel.

Leefbaar Hilversum:
- informeert of er tot de verbreding van de voetgangers- en fietserstunnel een tijdelijk 

waarschuwingsbord kan komen;
- wil het stationsplein niet hellend laten kopiëren.

De SP:
- suggereert dat een goede insteek van de Mobiliteitsvisie zou zijn om het autoverkeer terug te 

dringen, zodat het nemen van bepaalde maatregelen makkelijker wordt;
- vraagt zich af of naar het doortrekken van de Noorderweg wordt gekeken.

De VVD:
- merkt hoezeer alles op elkaar ingrijpt en doorwerkt en spreekt het aan om daarmee rekening te 

houden, maar dat niet tot vertraging zal leiden.

Wethouder Scheepers:
- wijst erop dat alleen de hal van het stationsgebouw eigendom van de NS is en kan daarover 

niets toezeggen; wel zal hij toezeggen te kijken of de gemeente iets aan het pand gedaan kan 
krijgen;

- gaat kijken of er iets aan de verkeersveiligheidssituatie van de fiets- en voetgangerstunnel kan 
gebeuren;

- vindt de keuze van verkeersvermindering iets van de raad en stelt dat het ingewikkeld is om 
daarop voor te sorteren; dergelijke uitgangspunten laat hij aan de raad bij de vaststelling van 
de  Mobiliteitsvisie;

- zal nog kijken naar het doortrekken van de Noorderweg in relatie tot het bruisend hart, de 
aanpak van het Oosterspoorplein en de situatie bij de Kleine Spoorbomen.

Advisering aan de raad
De PvdA en de SP maken een voorbehoud. De overige fracties adviseren positief.
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Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Ruimtelijke Ordening & Wonen van 
20 november 2019;
De griffier, De voorzitter,

B. Smeulders. mw. J. Kalk.


